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Abstract (en)
1. A bulk packaging accessory for packaging and displaying goods in blister packs (4), exhibiting the general shape of a comb (1) comprising a
certain number of teeth (2) regularly spaced according to a predetermined separation, characterized in that each of the teeth (2), disposed vertically
on a single face of the back (5) of the said comb, comprises, on one part of at least one of its faces, a protrusion (3) that is intended to fit into the
aperture (6) provided in the upper portion of the blister pack (4), the said comb being also equipped, on the upper part of its back, with a suspension
device (8) intended to fit onto a rod (9) of a display unit.

Abstract (fr)
Cet accessoire de groupage pour le conditionnement et la présentation d'objets sous blister présente la forme générale d'un peigne (1) comportant
un certain nombre de dents réparties régulierement selon un écartement prédéterminé. Chacune des dents (2), disposées verticalement sur une
seule face du dos (5) dudit peigne comporte, sur une partie au moins de I'une de ses faces, un bossage (3) prévu pour se loger dans l'orifice (6)
ménagé a la partie supérieure de son dos, d'un dispositif de suspension prévu pour s'engager sur une broche (9) d'un présentoir.
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